
Social- og Indenrigsministeren

Randers 1/10 2020 

Administrative udgifter efter kommunalreformen 

Foreningen Klip – Forældre til anbragte børn ønsker følgende spørgsmål belyst: 

1) Hvor stor en procentdel af serviceniveauet til handicapområdet går til administration i 
kommunerne?

2) Hvor meget udgør administrationsudgifterne til kommunernes forvaltning af handicapområdet?

3) Hvor meget udgør administrationsudgifterne til Ankestyrelsens forvaltning af handicapområdet, 
inklusiv anbringelsesområdet? 

4) Oplysninger om udviklingen i omkostningerne til administrering af handicapområdet i 
kommunerne siden 2007 og til i dag.

5) Hvordan skal borgeren med handicap kunne kæmpe imod kommunen?

Venlig hilsen 
Kristina Kiettelmann Jensen 
Formand for Foreningen Klip – Forældre til anbragte børn 
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